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BRM.0012.7.2012.1    
 

Protokół nr 7/2012 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 
odbytego w dniu 30 kwietnia 2012 roku 

 

Godzina rozpoczęcia obrad: 09:15 

Godzina zakończenia obrad: 9:37 

Miejsce obrad: Sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 

W komisji udział wzięli: (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

1. Bogdan Tkaczyński  Przewodniczący Komisji 
2. Ryszard Przyszlak  Zastępca Przewodniczącego 
3. Antoni Dulęba    Sekretarz Komisji 
4. Zdzisław Burnat   Członek  
5. Anna Józefowicz   Członek 
6. Jadwiga Dziewa   Członek 
7. Danuta Tkaczonek   Członek 
8. Władysław Witkowski Członek 
 
 
Ponadto uczestniczyli: ( lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 
 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński powitał wszystkich zebranych na dzisiejszym posiedzeniu i przedstawił 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Przyjęcie porządku obrad 
2. Analiza i opiniowanie uchwał: 

a) W sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Ząbkowice Śląskie na lata 2011-2025 

b) W sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy na rok 2012; 
c) W sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

na zawarcie umowy dzierżawy na czas nieoznaczony terenu oznaczonego 
geodezyjnie działką nr 107/5 AM- 12 Obręb Centrum o powierzchni 30 m2 
w Ząbkowicach Śląskich przy ul. Ziębickiej; 

3. Zakończenie obrad 
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Ad. pkt. 1 Przyjęcie porządku obrad 
 
Radna Danuta Tkaczonek: poprosiła, aby wprowadzić do porządku obrad „sprawy 
różne”. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: zapytał kto jest za przyjęciem porządku z wnioskiem Pani Tkaczonek? 
 
Głosowanie: porządek wraz z wnioskiem został przyjęty jednogłośnie 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: zaproponował, aby Pani Skarbnik najpierw omówiła wprowadzenie 
zmian w budżecie Miasta i Gminy na rok 2012. 

 
Ad. pkt. 2 Analiza i opiniowanie uchwał. 
 
a) W sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Ząbkowice Śląskie na lata 2011-2025 
 
Skarbnik Gminy Bożena Kurczyna: odczytała powyższy projekt uchwały. Projekt 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Ponadto dodała, że przyszło pismo z 
ministerstwa, powyżej pół miliona są obcięte udziały w podatku dochodowym od 
osób fizycznych i zwiększono o 292 tysiące subwencję oświatową, przeznaczona 
będzie na wyrównanie planów dla placówek przedszkolnych. 
 
 
Zastępca Burmistrza Ząbkowic Śląskich Piotr Miernik: wprowadził autopoprawkę 
do tej uchwały. W zadaniu, dział 921 rozdział 20 § 60-50 Opracowanie dokumentacji 
konserwatorskiej, architektonicznej i archeologicznej w ramach rewitalizacji  Zamku w 
Ząbkowicach Śląskich. Wyjaśnił że słowo „rewitalizacja” nie jest prawidłowa, 
powinno być „rewaloryzacja” . 
 
Radna Danuta Tkaczonek: zapytała z czego wynika zmniejszenie kwoty na zadanie 
„Remont świetlicy wiejskiej w miejscowości Pawłowice” , zapytała również o 
telebimy, jaka jest ich lokalizacja i czy w związku z tym zadaniem będą jeszcze 
dodatkowe koszty, jeśli tak to jakie? Następnie o Rządowy program rozwijania 
kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie stosowania technologii informacyjno 
komunikacyjnych, zakupy inwestycyjne, jakie to będą zakupy? 
 
Zastępca Burmistrza Ząbkowic Śląskich Piotr Miernik: odpowiedział, że co do 
pytania pierwszego to z uwagi na rozstrzygnięcie przetargu, cena ofertowa była 
niższa.  
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek: odpowiedział na drugie pytanie, 
powiedział że jest to nowy projekt który będzie realizowany przez 12 samorządów z 
terenu województwa Dolnośląskiego. Nasz udział jest to 1,36 % całości projektu, 
projekt jest realizowany na kwotę 1 miliona 400 tysięcy, w większości jest 
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współfinansowany przez regionalny program operacyjny województwa 
dolnośląskiego, Urząd Marszałkowski plus 12 samorządów. Lokalizacja tych 
telebimów będzie rozłożona na terenie Dolnego Śląska, będą to telebimy LED-owe, 
gdzie te 12 gmin będzie prezentowało swoje atrakcje turystyczne. Ze wstępnej listy 
lokalizacji to jest np.: Bielany Wrocławskie, Wałbrzych itd. Liderem projektu jest 
miasto Wałbrzych i chcieliby zlokalizować na naszym terenie przy ósemce jeden z 
tych telebimów. Dodał, że jest to bardzo ciekawy projekt. 
 
p.o. Kierownik Wydziału EKS Anna Marcinków: udzieliła odpowiedzi na trzecie 
pytanie. Wyjaśniła, że w ramach programu cyfrowa szkoła zostanie zakupiona tablica 
interaktywna oraz sprzęt informatyczny, który będzie pomocami naukowymi, 
rozwijającymi dla nauczycieli i dzieci. To będzie w Szkole Podstawowej nr 1. Projekt 
ten składają gminy z województwa dolnośląskiego, ale czy zostanie wybrana ta szkoła 
to się okaże, ponieważ tam spływa kilkanaście wniosków z różnych gmin i będzie 
losowanie. 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek: dodał, że projekt cyfrowa szkoła, jest 
to projekt który jest w tym roku projektem pilotażowym, jest to rządowy projekt który 
docelowo ma zinformatyzować całą sieć edukacyjną, chodzi o zakup laptopów dla 
uczniów którzy będą pracować docelowo na laptopach, żeby unikać jak najmniejszej 
ilości książek. Na województwo dolnośląskiego jest przeznaczona kwota na 30 szkół 
w tym roku, a on będzie realizowany przez kolejne 3 lata bo to jest rządowy projekt, 
Gmina wnioskowała na kwotę 168 tysięcy złotych. 
Brak pytań 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: zapytał kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
Głosowanie: Komisja jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. 
 
 
b) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie     

Finansowej Gminy Ząbkowice Śląskie na lata 2011-2025 
 
Skarbnik Gminy Bożena Kurczyna: odczytała powyższy projekt uchwały. Projekt 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Ponadto dodała, że w związku z tym, że dość 
poważne zmiany są wprowadzone uchwałą rady, żeby zaktualizować dane a 
zwłaszcza wynik finansowy budżetu, oraz dokonano uchwałą zaktualizowano 
wysokość  zadłużenia Gminy bo zaciągnęli mniej kredytu niż był planowany w roku 
2011, dokonano przeliczenia całości kredytu, rozłożono jego spłatę do roku 2026, 
automatycznie zaktualizowano wskaźniki zadłużenia i spłatę poszczególnych lat. 
 Brak Pytań 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: zapytał kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 Głosowanie: Komisja jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
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c) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego na zawarcie umowy dzierżawy na czas nieoznaczony terenu 
oznaczonego geodezyjnie działką nr 107/5 AM- 12 Obręb Centrum o 
powierzchni 30 m2 w Ząbkowicach Śląskich przy ul. Ziębickiej; 

 
Kierownik Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Gnach: przedstawiła 
powyższy projekt uchwały. Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu 
 
Brak Pytań 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: zapytał kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
Głosowanie: Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 
 
 
 Ad. pkt. 3 Sprawy różne 
 
Radna Danuta Tkaczonek: zabrała głos w sprawie małej architektury jak fontanny, 
zapytała czy na sezon letni będą one działały w rynku i na Jana Pawła II? Chodzi o to, 
żeby te dni upalne były lżejsze dla osób starszych i dla osób oczekujących. 
Powiedziała, że  wie, że niektóre urządzenia były zepsute i chciałaby się dowiedzieć 
czy zostały już nowe zakupione czy w dalszym ciągu będą pracować na starych? 
Dodała również, że na plac przy szkole nr 1 wjechało wesołe miasteczko, teren pod 
tym ciężkim sprzętem został uszkodzony dlatego chciałaby aby wziąć na przyszłość 
pod uwagę jak się zezwala na wjazd takim sprzętom, w jakim stanie pozostawiają 
obiekt, bo widać po sezonie zimowym gdzie sprzęt ciężki zabierał śnieg spod 
pomnika Poległym za Ojczyznę, więc są tam różnego rodzaju garby, dlatego 
zastanawia się czy jest to dobrym pomysłem na przyszłość, żeby taki ciężki sprzęt 
wjeżdżał na miejsce, gdzie powinno być to miejsce, miejscem wypoczynku dla dzieci 
w czasie przerwy. Ponadto dodała, że podczas wizji na posiedzeniu Komisji 
Przestrzegania Prawa połączonej z Komisją Zdrowia widzieli murek przy boisku 
zamkowym uszkodzony podczas akcji „Zima”, on nie został do tej pory naprawiony, 
prawdopodobnie był to wypadek losowy przy zabieraniu śniegu z ulicy ale jest 
wyrwa dosyć spora więc partałoby uzupełnić ten mur, bądź firma która dokonywała 
czynności odśnieżania, może się poczuje do odpowiedzialności żeby szkodę 
naprawić? Na koniec zapytała czy w Urzędzie Miejskim znajduję się już protokół z 
kontroli NIK-u która się odbyła w pierwszym kwartale tego roku? 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek: udzielił odpowiedzi w kwestii 
fontanny, powiedział, że fontanna w parku za trochę będzie wyłączona, ponieważ jeśli 
przetarg wyłoni wykonawcę, to wejdzie firma a ta w rynku oczywiście będzie 
uruchomiona, na pewno będzie funkcjonować. Jeżeli chodzi o kwestię drugą, to 
przyznał rację, że to słuszna uwaga, żeby zostawić to miejsce w Szkole Podstawowej 
nr 1 w jak najlepszym stanie, warto się zastanowić czy akurat warto wpuszczać ten 
sprzęt w to miejsce. Jeśli chodzi o mur to nie zna sprawy. Natomiast na pytanie o 
protokół odpowiedział, że tak, jest protokół z kontroli NIK-u. 
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Brak pytań 
 
 
Ad. pkt. 4 Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, w związku z wyczerpaniem punktów porządku obrad zamknął 
posiedzenie obrad. 
 
Protokołowała 
Jolanta Kielarska 
 
                                                                              
           
                                                                                       Przewodniczący Komisji 
                                                                                             (-) Bogdan Tkaczyński 
 
 
 
 
 


